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Białe Błota, dnia 10.05.2022 r. 

BRG.0012.6.6.2022 

 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 10.05.2022 r. od godz. 14.30 w Urzędzie 

Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka, radna Patrycja 

Harczenko- Staszewska, radny Łukasz Wyszomirski, radny Piotr Mądrzyński, radna Anna 

Banaszek, radna Magdalena Sznajder,  Sekretarz Gminy Ewa Galicka.  

 

 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka powitała osoby uczestniczące w posiedzeniu, 

odczytała pouczenie dot. ochrony danych osobowych i przedstawiła tematykę posiedzenia.  

1. Kontynuacja kontroli rozpoczętych. 

2. Analiza i opiniowanie wykonania budżetu za rok 2021 na podstawie sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia Gminy. 

3. Opracowanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białe Błota. 

4. Opracowanie Uchwały w sprawie wniosku o udzielenie bądź nieudzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Białe Błota za 2021 r. oraz głosowanie nad uchwałą. 

5. Poddanie pod głosowanie wniosku oraz uchwały w sprawie udzielenia bądź nieudzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Białe Błota. 

6. Sprawy bieżące. 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka poinformowała, że do protokołu z dnia 19.04.2022 r. 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Białych Błotach z przeprowadzonej kontroli problemowej 

"Kontrola Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami w Gminie Białe Błota w zakresie realizacji i 

nadzoru nad zawartymi umowami z podmiotami zewnętrznymi w 2021 roku", wpłynęła opinia, 

uwagi  Sekretarz Gminy. Następnie odczytała treść pisma, w którym m. in Sekretarz Gminy Ewa 

Galicka wnosi o odstąpienie od wniosków z kontroli ujętych w protokole. 

Radny Łukasz Wyszomirski mówił, że odniósł wrażenie, iż urząd gminy nie chce zgodzić się z 

wynikami pokontrolnymi, jednak nie do końca jest to słusznie. Wnioski, które wyniknęły z 

kontroli to pokłosie wielu sygnałów zarówno od mieszkańców, jak i radnych, którzy wskazywali 

pewne niedociągnięcia w wykonywanych inwestycjach. Ponadto  do urzędu z okręgu 

łochowskiego wpłynęły pisma dotyczące wykonywanych ulic, gdzie m. in była nierówno 

położona kostka. Natomiast powrót do szczegółów i ich wskazywanie to już nie jest zakres 
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komisji rewizyjnej, bo wskazywałoby to, że komisja wykonuje sprawdzanie inwestycji trochę za 

urząd gminy. Radny Łukasz Wyszomirski mówił, że wraz z radnymi był na wizji  ścieżki pieszo- 

rowerowej z barierkami w Cielu. Tam też był szereg uwag i to w jakimś sensie nawiązuje do 

przeprowadzonej kontroli. Urząd w piśmie wskazuje że załączone zdjęcia nie stanowią wartości 

dowodowej. Radny pytał, czy w związku z tym rolą mieszkańców i radnych jest wskazywanie 

palcem, które nowo odebrane inwestycje są niedoskonałe.  

Radna Magdalena Sznajder stwierdziła, że ścieżka pieszo- rowerowa w Cielu nie powinna być 

odebrana. Pytała, kto sprawuje nadzór na tymi sprawami. Mówiła, że usterki są od początku, to 

jest źle wylany asfalt, źle ułożona kostka, w niektórych miejscach dolewana inny asfalt. Usterki 

zostały udokumentowane w formie fotograficznej.  Stwierdziła, że  podczas odbioru  robót 

należy wyciągnąć wnioski i odbierać wówczas gdy będzie wszystko poprawione.  

Radny Piotr Mądrzyński wspomniał, że wójt na sesji mówił, że rowy będą wypłycone, jednak nie 

zostało to  wykonane.  

Radny Łukasz Wyszomirski mówił o barierkach ustawionych przy ścieżce rowerowej, które w 

pewnych miejscach są krzywe i obluzowane, ponadto teren jest zaśmiecony i wystaje folia z 

nasypów.  

Radna Magdalena Sznajder stwierdziła, że problem chyba był na początku z projektem ścieżki, 

ponieważ jak można było zaprojektować ścieżkę pieszo- rowerową blokując dostęp do tej ścieżki 

mieszkańcom mieszkającym bezpośrednio przy drodze którzy nie mogą wejść na ścieżkę 

ponieważ mają postawione barierki.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka mówiła, że mylone są dwa rodzaje odbiorów. Na czymś innym 

polega odbiór inwestycji od  odbioru robót wykonywanych na bieżąco w zakresie zimowego 

utrzymania czy innych usług. Odbiór inwestycyjny odbiera komisja, z odbioru wykonywany jest 

protokół do którego wpisane są wszelkiego rodzaju zastrzeżenia. Następnie  podejmuje się 

decyzje, czy dopuszcza się daną inwestycję warunkowo do użytkowania z wyznaczonym 

terminem do usunięcia wszystkich stwierdzonych poprawek. Tej inwestycji jeszcze nie 

dopuszcza się do użytkowania. Natomiast zupełnie czymś innym jest odbiór wykonanych usług.  

Radna Magdalena Sznajder pytała, czy ścieżka pieszo- rowerowa w Cielu przeszła pozytywnie 

odbiór.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka mówiła, że ścieżka w Cielu nie jest jeszcze ostatecznie odebrana. 

Jest odbiór warunkowy gdzie wykonawca musi dokonać wielu poprawek.  

Radna Magdalena Sznajder pytała,  czy  w czasie obejścia ścieżki przez radnych pracownik 

urzędu nie widział, że ścieżka jest nieodebrana. Mówiła, że posiada inne informacje na ten 

temat.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka mówiła, że odbył się I odbiór dopuszczający warunkowo i zostały 

wypisane uwagi, które wykonawca jest zobowiązany usunąć. Uwagi są zawarte w protokole jest 

to m. in. oczyszczenie krawędzi z pozostałej masy, która została wylana, dokonanie poprawy 

nawierzchni, ponieważ została zakwestionowana przez inspektorów. 
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Radna Magdalena Sznajder mówiła, że ze spotkania w którym uczestniczył Pan Piasecki z urzędu 

gminy Białe Błota oraz radni został sporządzony protokół, który zostanie dostarczony. Prosiła o 

uwzględnienie uwag zapisanych w tymże protokole.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka mówiła, że obecnie nie posiada protokołu Inspektora Nadzoru. 

Radna Magdalena Sznajder zwróciła uwagę , że las w Cielu został zniszczony, pozostały 

pozostałości po budowie. Stwierdziła, że inwestor powinien posprzątać.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka mówiła, że nie ma jeszcze ostatecznego odbioru ścieżki.  

Radny Piotr Mądrzyński pytał do kiedy mają zostać usunięte usterki.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka mówiła, że do końca miesiąca maja.  

Radny Łukasz Wyszomirski proponował, aby protokół z I odbioru ścieżki pieszo- rowerowej 

przekazać do biura Rady Gminy.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka zapewniła, że protokół zostanie dostarczony, wówczas radni będą 

mogli wyręczyć z kontroli z tego co zostało ujęte przez urząd gminy.  

Radny Łukasz Wyszomirski stwierdził, że nie chciałby wyręczać z kontroli. Chodzi o to, aby 

sprawdzić czy uwagi są zbieżne z tymi które zostały spostrzeżone  przez radnych. 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka mówiła, że można skonfrontować to co zostało zauważone przez 

radnych z protokołem urzędu gminy.  

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka powróciła do analizy pisma z uwagami  do protokołu 

z przeprowadzonej kontroli. Mówiła, że nie został sprzątnięty piasek po zimowym oczyszczaniu 

na ulicy w Łochowie.  W tej sprawie w dniu 30.06.2020r. został wysłany e- mail do urzędu gminy 

wraz z załączoną dokumentacją fotograficzną. Po interwencji piasek został usunięty. Pytała, czy 

członkowie komisji wyrażają zgodę na zmianę zapisu w protokole. Stwierdziła, że protokół 

powinien pozostać w pierwotnej wersji przyjęty przez członków komisji. Kontrola była rzetelna, 

a  komisja po zebraniu dowodów ustaliła treść protokołu i wpracowała wnioski. Realizacja, czy 

wójt ją wykona w ocenie pracy referatu należy do wójta. Przewodnicząca Komisji  Katarzyna 

Tomicka była przeciwna wycofaniu protokołu i wykreśleniu wniosków wskazując, że Kierownik 

referatu był wcześniej informowany o sytuacji, zostały również dostarczone zdjęcia.  

Następnie poddała pod głosowanie propozycję pozostawienia protokołu w przyjętej formie 

przez członków komisji na ostatnim posiedzeniu.  

Głosowanie: 

Radny Łukasz Wyszomirski- za 

Radna Patrycja Harczenko- Staszewska- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Katarzyna Tomicka- za 

Ad. 2 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka poinformowała, że wójt gminy jak i skarbnik gminy są nieobecni. 

Mówiła, że zarządzenie w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2021 i 

sprawozdania z wykonania WPF zostały przekazane radnym i opublikowane na stronie BIP.  
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Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w związku z nieobecnością skarbnika gminy na kolejnej 

komisji w dniu 07.06.2022r. zostanie wypracowana opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przedstawionych sprawozdań.  

Radny Łukasz Wyszomirski wnioskował, aby zorganizować komisję w taki sposób, aby osoba 

kompetentna w tym przypadku w zakresie budżetu uczestniczyła w komisji.  

Przewodnicząca Komisji zaproponowała, aby połączyć się z Komisją Budżetu i Finansów 

zaplanowaną w dniu 25.05.2022r. w celu omówienia tematu.  

Ad. 6 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka poinformowała, że Przewodnicząca doraźnej komisji 

ds. zmian Statutów jednostek pomocniczych prosiła o przegłosowanie projektu uchwały w 

sprawie zmian do statutów. Proponowaną zmianą jest zmiana obszaru sołectwa Łochowa, 

ponieważ dotychczas był wpisany obszar sołectwa Zielonki, jak również  wydłużenia czasu 

trwania kadencji na okres 5 lat.  

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tomicka poddała pod głosowanie proponowane zmiany.  

Głosowanie: 

Radny Łukasz Wyszomirski- za 

Radna Patrycja Harczenko- Staszewska- za 

Radny Piotr Mądrzyński- za 

Radna Katarzyna Tomicka- za 

Radny Łukasz Wyszomirski zwrócił się z apelem do Sekretarz Gminy. Poinformował, że rada 

sołectwa Ciele odbyła spotkanie i w związku z brakiem możliwości wejścia do świetlicy 

obradowała na schodach. Z przekazanych informacji wynika, że wystąpiono do urzędu gminy o 

udostępnienie  świetlicy. Radny Łukasz Wyszomirski prosił o udostępnienie sali w celu 

możliwości spotkania rady sołeckiej sołectwa Ciele.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka mówiła, że wpłynęło pismo od radnej Magdaleny Sznajder i 

radnego Henryk Sykuta  o stałe udostępnienie świetlicy na dyżury radnych. Natomiast na 

posiedzenia rady sołeckiej oraz  zebrania świetlice są udostępniane lecz wymaga to 

wcześniejszego poinformowania w celu przesunięcia zaplanowanych zajęć.  

Radny Łukasz Wyszomirski zaproponował, aby w miarę możliwości udostępnić radnym z Ciela 

świetlicę w Zielonce w celu odbycia spotkań z mieszkańcami.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka mówiła, ze sprawdzi harmonogram zajęć w świetlicy w Zielonce i 

poinformuje radnych w tej sprawie.  

Radna Magdalena Sznajder mówiła, że chce aby spotkania z mieszkańcami odbywały się w 

sołectwie Ciele. Uważa, że wyznaczenie godziny w ciągu miesiąca na spotkania nie jest żadnym 

problemem. Uważa, że systematycznie jest to robione na złość. W przypadku gdy urząd gminy 

nie wyrazi zgody na spotkania z mieszkańcami wówczas radni będą się spotykali na schodach.  

Radna Anna Banaszek skierowała pytanie do radnej Magdaleny Sznajder, czy w trakcie spotkania 

na schodach z mieszkańcami w świetlicy odbywały się zajęcia.  
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Radna Magdalena Sznajder odpowiedziała, że nie odbywały się żadne zajęcia.  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Na podstawie nagrania protokół sporządziła:  

Anna Cabańska  

 

Przewodnicząca Komisji 

Katarzyna Tomicka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


